
  Årnäs  Båtklubb 

 

Digitalt Styrelse möte Team  
 

Datum:  2021-10-10 
 

Plats:  Digitalt Team 
 
Punkt    

§1 
  

Mötet öppnades av ordförande Anders Rindefors.  
 

§2 
 
Dagordningen: Godkändes 

  
 
Närvarande på mötet   förkortas 
 
Jan Fahlgren   JFn 
Torbjörn Hägnander   TH 
Bengt-Åke Johnsson   BÅJ  
Anders Rindefors   AR 
Lars Jerkrot    LJ 
Johan Olofsson   JO 
Bosse Carlsson   BC 
Janne Folke   JF 

 
§3 

 
Till justeringsman: TH 

 
§4 

 
Föregående protokoll från 2021-09-08/11/18 gicks igenom och 
godkändes 
 

 
 
 
 
 
 

 



§5 
 

Ekonomisk genomgång 
 

Lite kommentarer till ekonomin TH: 
. 
Som ni ser har vi haft utgifter 426898,20:- tills sista september + 4798:- för 
pressningar och 700:- 
Diesel för truck som kommer i nästa månads bokföring, totalt 432396,20:- tills i dag. 
Utav detta är 300 000:- i bidrag. 
Totalt har vi haft 805 + husbilar sista september. 
21 Gästbåtar. 
83 betalande på rampen. 
Totalt hade vi 101240,55:-  2021-10-01 på företagskontot. 
100013,39:- på placeringskontot. 
Har ej börjat med fakturering för utebliven arbetsplikt och nattvakt, men det brukar 
vara omkring 30 000:- +-. 
 

§6 
 

Rapport angående möte med Kommunen 
 

• JFn och BÅJ rapporterad från möte med Karolina Ringdal och Anders Jonsson 
Götene Kommun: 
-Positivt möte där man verkar var mån om vår verksamhet. 
-En viss försiktighet 
-Öppna mot grillplatsen 
-Plats för eventuella muddermassor 
-Fälla träd mot väster för att ge plats för trailers mm. 
-Badbrygga forslas bort 
-Utöka grillplatsen med två bord och grill  

• Mötet med Unnar Kristensson och Tove Varde angående arrendeavtalet skjuts 
upp till den 25: okt. 
 

§7 
 

Klubbhuset 
 

• Täckning av modulerna med presenning genomförd. 

• Två års tillfällig strandskyddsdispens för 9st moduler beviljat från kommunen. 

• Ännu inget besked om försäljning av de tre överblivna modulerna. Sista datum 
från intressenter om besked därefter läggs modulerna ut på Blocket 

• Behov av en luftavfuktare under förvaringen. Pris ca 13-15´.JO kollar upp 
Nicklas med industriavfuktare, elkostnader och eventuellt hyra från Movab. 

• TH kollar upp med tidigare försäljare om erfarenhet med förvaring. 
    

 
 
 



§8 
 

Arbetsdagar/Nattvakt  
 

• Nattvaktsplikten har fungerat bra under säsongen. Två tillbud då det ej fanns 
nattvakt. Bensinstöld och klotter. 

• Anders G har fått byta arbetsdag till nattvakt. 

• AR och BÅJ har gjort ett fantastiskt jobb med flyttning och täckning av moduler 
 

 
§9 

 

Kvarvarande uppgifter 
 

• Gula rör och elkabel för elanslutning till ställplatsuttag köps in  

• Behov av extra belysningsstolpe. Kostnad? AR 

• Höjning av säkringar i matningsledning till ställplatser. AR 

• De yttre prickarna måste tas in pga. för klen kätting. JFn kollar om 
FiskarJohan har möjlighet. 

• Kranen på flotten bör bytas ut. 

• Hamnen stängs lördagen den 30:e okt. Så många som möjligt deltager i 
arbetet med start 09.00 

 
§10 

 
Muddring 

 
• FiskarJohan har pratat med G Ekman om behovet av muddring för att säkra 

sin verksamhet. Enligt FiskarJohan är G Ekman är positiv till att ge ok till 
muddring när intressekonflikten med ÅBK är avklarad. 

• Björn Olsen borde även ha intresse att säkra upp farleden. 

• Beställd muddring annulleras tills vidare. LJ kontaktar Christer Sjöstedt   

• JFn kontaktar jurist SBU om synpunkter i ärendet. 
 

§11 
 

Bassystemet SBU 
 

• Utbildning fulltecknad. Nytt tillfälle kommer och då är det viktigt att berörda i 
vår styrelse anmäler sig. 
 

 
 
 
 
 
 
 



§12 
 

Problem vid båtupptagning 
 

• TH påtalade att i samband med upptagning och service av båtar läggs 
externa båtar på platser som blockerar hamnen för ABK:s medlemmar vid 
toatömning, mastkran, upptagningskaj och egna platser.       
Beslutades att styrelsen inför nästa säsong planerar ett möte med David och 
Björn för att påtala problemet och fastställa gemensamma regler som 
förhindrar blockeringar och irritationer.  
 
 
 

§13 

 
Övrigt 

 

• AR informerade om att ”Hans och Catrin” åtar sig städningen av toaletter och 
klubbhus även nästa säsong. 

 
§14 

 

Nästa styrelsemöte: AR meddelar tid för nästa styrelsemöte som blir 

efter årsskiftet.  
 

§15 
 

Ordförande tackade för deltagandet och avslutade mötet 
 
 
 

 
 
 Vid protokollet: Lars Jerkrot 
 
  ___________________________________ 
  
 
 Protokollet justeras: Torbjörn Hägnander 
 
  ___________________________________ 


